
Kaunia inen

Bilaga till protokollet 28.10.2019 , t ;

Grankulla stadsstyrelse, 28.10, ärende nr 3. Tillfälliga utrymmen för ungdomsverksamheten

Mötet beslöt , enligt beslutsförslaget "KH päättää , että kaupungin taloudellisen tilanteen ja
strategisten tilankäytöllisten tavoitteiden takia perustetaan nuorisotila kaupungintalon
valtuustosaliin 2.12.2019 alkaen . Lisäksi nuorisotoimen tulee selvittää mahdollisuutta skada
nuorisolle bänditilat Kauniaisista", att ungdomsverksamheten flyttas från biblioteket till
fullmäktigesalen istadshuset under den tid som ungdomsgården renoveras . Utrymmet svarar på de
behov som ungdomsverksamheten har och är större och mer funktionellt än de nuvarande
utrymmena i biblioteket . Lägesmässigt är stadshuset centralt och utrymmet kommer säkert att
fungera ändamålsenligt.

Enligt ungdomslagen (1285/2016) är det kommunens ansvar att sköta ungdomspolitiken. Ett av tre
ungdomspolitiska mål under åren 2020-2023 är att "ungas trygghetskapital växer". Bl.a. med detta i
åtanke ska varje beslut inom stadens ungdomspolitik vara motiverat med ungdomarnas välmående i
främsta rummet och således ska ungdomsverksamheten finnas på ett tryggt, neutralt och
inbjudande ställe för att på bästa sätt främja ungdomsverksamheten. Fullmäktiesalen kommer med
all säkerhet att genom samarbete med ungdomarna fylla dessa kriterier, även om ett utrymme i
köpcentret stod högst på listan hos både ungdomsutskottet och ungdomsfullmäktige.

Ärendet om ersättande utrymmen för ungdomsverksamheten har förändrats på avgörande punkter

sedan utskottet med ansvar för ifrågavarande område tagit ställning till saken (30.09.2019 § 21).

Denna avvikande åsikt gäller inte utfallet av beslutet som motsvarar den strategi som staden lagt upp
om att bl.a. utnyttja stadens egna utrymmen för olika ändamål och är ekonomiskt försvarbart, men
jag ställer mig kritisk till att ungdomsutskottet som är det beslutande organ som ansvarar för
ungdomsverksamheten inte har hörts beträffande detta alternativ som stadsstyrelsen 28.10.2019
fattade beslut om. Ungdomspolitiskt och utgående från en god förvaltningssed hade det funnits skäl
att låta ungdomsutskottet ge ett utlåtande i den fråga som berör deras expertis, och ärendet hade
gärna fått en lösning redan år 2017 då ungdomsgården stängdes för renovering.
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